
Zápisnica 
z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Ide 

konaného dňa 15.6.2023 
 
Bod.č.1 - Otvorenie 
5. riadne zasadnutie OZ vo Veľkej Ide sa začalo o 15:15 v zasadačke kaštieľa. Pán starosta 
Obce Veľká Ida Peter Nagy privítal prítomných, skonštatoval, že sedem poslancov je 
prítomných a tak OZ je uznášaniaschopné. Všetky zákonom predpísané podmienky 
k zasadnutiu boli splnené ako deň a miesto konania OZ, program zasadnutia atď. na webovej 
stránke obce, na úradnej tabuli obce a materiál dostali v predstihu. Následne pristúpilo sa 
k voľbe návrhovej komisie, určení overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 
Prítomní poslanci: Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 
Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
 
Neprítomní: Ivan Csiszár, Štefan Demko 
 
Bod.č.2 – Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
Do návrhovej komisie pán starosta obce navrhol poslancov Štefana Matusáka a Gabriela 
Knapa. Overovateľom zápisnice boli určení poslanci Mgr, Gabriela Abošiová a Mgr. Vladimír 
Gladič. Zapisovateľom zápisnice bol poverený Ján Rontó. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.3 – Schválenie programu OZ 
Program zasadnutia bol poslancom písomne doručený zákonom určenej lehote v nasledovnom 
znení:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
3. Schválenie programu OZ 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  
5. Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2022 
6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2022 
7. Návrhu 1. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2023 
8. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 1. úpravy programového 

rozpočtu Obce Veľká Ida na rok 2023 
9. Návrh na schválenie plánu kontrol hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 
10. Návrh na schválenie odmien pre poslancov a pre HK obce za I. polrok 2023 
11. Dohoda o zmene vecného bremena medzi obcou a solfin a. s. 
12. Návrh na schválenie ponuky na realizáciu individuálnej bytovej výstavby od spoločnosti 

KKP Invest  s.r.o. 
13. Výpoveď zmluvy o partnerstve a ukončenie prevádzky komunitného centra 
14. Správa  komisie  životného prostredie a výstavby  
15. Správa komisie verejného poriadku a rómskej problematiky  
16. Návrh schválenia spôsobu a zámeru predaja majetku obce Veľká Ida pre pani Lenku 

Nagyovú 



17. Návrh schválenia spôsobu a zámeru prenájmu majetku obce Veľká Ida pre pani Vilmu 
Horváthovú 

18. Žiadosť pani Dominiky Fakovej o súhlas  na odkúpenie  obecného pozemku -  KN-C 
3468/7 

19. Žiadosť pána Ladislava Rumiho o súhlas na odkúpenie obecného pozemku – KN – C 8/1 
20. Interpelácie poslancov 
21. Rôzne 
22. Záver 

 
Po prečítaní programu zasadnutia OZ vo Veľkej Ide sa postúpilo k jeho odsúhlaseniu. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na návrh starostu obce program sa doplnilo o ďalšie body a to pred bod 20.Interpelácie 
poslancov: 
- Žiadosť o dofinancovanie prevádzky ŠJ, návrh na odmeny   

Poslanec Mgr. Vladimír Gladič žiadal bližšie vysvetlenie, prečo treba dofinancovať prevádzku 
ŠJ, keď pracovno-právne záležitosti ako aj odstupné a výpovede nie sú v kompetencii 
poslancov? 
Ekonómka obec: Za každý mesiac do 1.mája obec na základe  VZN posielal 6 000€ mesačne 
na chod ŠJ, ktorá je na vyplatenie odstupného nedostačujúce. 
Pred bod č.20 bol schválení tento bod. 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 1 - Mgr. Vladimír Gladič, 
Návrh prešiel.  
 
Ako bod č.21 bol do programu vsunutý bod: 
- Žiadosť o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby   

Hlasovanie: 
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0  
Návrh prešiel.  
 
Bod č.22 bol do programu vsunutý bod: 
- Žiadosť Futbalovej Akadémie FC Košice o predĺženie nájomnej zmluvy 

 
 



Hlasovanie: 
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0  
Návrh prešiel.  
 
OZ postúpilo k odsúhlasovaniu k schváleniu programu zasadnutia s doplňujúcimi bodmi. 
Program 5.zasadnutia je nasledovný: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
3. Schválenie programu OZ 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  
5. Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2022 
6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2022 
7. Návrhu 1. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2023 
8. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 1. úpravy programového 

rozpočtu Obce Veľká Ida na rok 2023 
9. Návrh na schválenie plánu kontrol hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 
10. Návrh na schválenie odmien pre poslancov a pre HK obce za I. polrok 2023 
11. Dohoda o zmene vecného bremena medzi obcou a solfin a. s. 
12. Návrh na schválenie ponuky na realizáciu individuálnej bytovej výstavby od spoločnosti 

KKP Invest  s.r.o. 
13. Výpoveď zmluvy o partnerstve a ukončenie prevádzky komunitného centra 
14. Správa  komisie  životného prostredie a výstavby  
15. Správa komisie verejného poriadku a rómskej problematiky  
16. Návrh schválenia spôsobu a zámeru predaja majetku obce Veľká Ida pre pani Lenku 

Nagyovú 
17. Návrh schválenia spôsobu a zámeru prenájmu majetku obce Veľká Ida pre pani Vilmu 

Horváthovú 
18. Žiadosť pani Dominiky Fakovej o súhlas  na odkúpenie  obecného pozemku -  KN-C 

3468/7 
19. Žiadosť pána Ladislava Rumiho o súhlas na odkúpenie obecného pozemku – KN – C 8/1 
20. Žiadosť o dofinancovanie prevádzky ŠJ, návrh na odmeny  
21. Žiadosť o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby   
22. Žiadosť Futbalovej Akadémie FC Košice o predĺženie nájomnej zmluvy 
23. Interpelácie poslancov 
24. Rôzne 
25. Záver 

Hlasovanie: 
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0  
Návrh prešiel.  
 
Bod č.4 – Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  
Starosta obce oboznámil poslancov o splnení uznesení z minulého zasadnutia: 



- Vodomerná šachta pre pani Evu Kitkovú bola nakúpená, ale ona to bez vysvetlenia 
odmietla prebrať a preto vodomerná šachta je uložená v priestoroch obecného úradu. 

- Rigol a priepust pod cestou sú prečistené resp. vyčistené 
- Chýbajúce poklopy na odpadové vedenie boli nakúpené a doplnené 
- Hospodárenie sociálneho podniku GombIda s.r.o. výročná správa bola distribuovaná 

poslancom.  K tomuto bodu ekonómka obce dala krátke vysvetlenie. Príloha č.XXX 

Bod č.5 - Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2022 
Pri prerokovaní záverečného účtu obce za rok 2022 bola prítomná ekonómka obce pani Ing. 
Zuzana Nehmanová, ktorá poslancom prezentovala jednotlivé položku a odpovedala na otázky 
poslancom. Následne poslanci hlasovali za uznesenie, že schvaľujú hospodárenie bez výhrad, 
potvrdili financovanie schodku kapitálového rozpočtu v priebehu roka ako aj finančné operácie. 
Zároveň aj schválili prevod prebytku hospodárenia v čiastke 224 097,74€ do rezervného fondu 
obce.  
 
Hlasovanie:  
Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Držal sa: 2 - Mgr. Vladimír Gladič, Mgr. Gabriel Lukáč 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.6 – Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2022 
Poslanci vypočuli správu hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2022, ktorá 
je prílohou č.1 a zobrali na vedomie. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.7 - Návrhu 1. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Veľká Ida v tomto bode programu vypočula zmeny v rozpočte na 
rok 2023 od ekonómky obce, ktorá vysvetlila nutnosť zmien a z toho vyplývajúce návrh zmien 
v rozpočte obce. Navrhnuté zmeny boli spracované do prílohy č.2. 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 1 - Mgr. Gabriel Lukáč 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Poslanci prerokovali štruktúru čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu a následne 
pristúpili k hlasovaniu. Čerpanie z rezervného fondu bol navrhnutý nasledovne: 
 
Nákup nehnuteľnosti    24 000,00 € 
Projektová dokumentácia kaštieľ                    42 000,00 € 
Spoluúčasť výstavba MŠ2                              76 000,00 € 



Dofinancovanie CtoC – splátka úveru            30 000,00 € 
Splátka dodávateľského úveru                        92 000,00 € 
Renovácia kultúrneho domu                           90 000,00 € 
SPOLU 354 000,00 € 

 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Gabriel Lukáč, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 1 - Mgr. Vladimír Gladič 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.8 - Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 1. úpravy 
programového rozpočtu Obce Veľká Ida na rok 2023 
Prílohou č.3 je Stanovisko hlavného kontrolóra  k návrhu 1. úpravy rozpočtu Obce Veľká Ida, 
ktorú poslanci zobrali na vedomie. 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 1 - Mgr. Gabriel Lukáč 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Starosta obce navrhol zmenu programu a to prerokovať bod č.13 Výpoveď zmluvy 
o partnerstve a ukončenie prevádzky komunitného centra pred bodom č.9 z dôvodu prítomnosti 
hostí z ETP Slovensko, ktorí avizovali, že potrebujú odísť na ďalšie stretnutia. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel. 
 
Bod č.13 - Výpoveď zmluvy o partnerstve a ukončenie prevádzky komunitného centra 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo výpoveď komunitného centra podľa platnej zmluvy, ktorá 
končí tento kalendárny rok. ETP Slovensko nemá financie na zaplatenie režijných nákladov 
a ich činnosť je závislá na zahraničných dotáciách a grantoch preto nutne potrebujú tieto 
náklady zafinancovať z iných zdrojov napr. že v novej nájomnej zmluve tieto výdaje preberá 
na seba obec. Za doterajšiu dobu komunitné centrum navštevovalo okolo 1200 detí. Výpoveď  
zmluvy a ukončenie prevádzky komunitného centra príloha č.4 zobrali na vedomie a zároveň 
schválili, že v novej zmluve režijné náklady na prevádzku v plnej výške zafinancuje obec Veľká 
Ida. 
Hlasovanie:  
Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ladislav 
Veres  
Držal sa: 2 - Mgr. Vladimír Gladič, Ján Rontó 
Proti: 0 
Návrh prešiel. 



 
Následne na žiadosť pána Ladislava Rumiho poslanci presunuli pod č. 19 Žiadosť pána 
Ladislava Rumiho o súhlas na odkúpenie obecného pozemku – KN – C 8/1. O presun tohto 
bodu následne pán starosta Peter Nagy dal hlasovať. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.19 - Žiadosť pána Ladislava Rumiho o súhlas na odkúpenie obecného pozemku – 
KN – C 8/1 
Žiadosť pána Rumiho je prílohou č.5 v ktorom žiada odkúpenie časť pozemku KN-C 8/1. OZ 
jeho žiadosť prerokovalo a poveril komisiu životného prostredia a výstavby o miestne šetrenie 
k zámeru na odkúpenie obecného pozemku a následné vydanie stanoviska. OZ požiadalo pána 
Rumiho o upresnenie, koľko m2 chce odkúpiť z predmetnej parcely a následné vydá stanovisko. 
 
Hlasovanie 
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0  
Návrh prešiel.  
 
Bod č.9 - Návrh na schválenie plánu kontrol hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 
Hlavný kontrolór obce prečítal plán kontrol (príloha č.6), ktoré chce realizovať v II. Polroku 
2023. OZ schválilo plán a zároveň požiadal kontrolóra o vykonaní kontroly. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, 
Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Starosta obce navrhol krátku prestávku od 17:21 do 17:39 
Zo zasadnutia OZ odišiel Mgr. Vladimír Gladič o 17:21. 
 
Po krátkej prestávke starosta obce Veľká Ida navrhol zmenu presunúť bod. č. 17 - Návrh 
schválenia spôsobu a zámeru prenájmu majetku obce Veľká Ida pre pani Vilmu Horváthovú. 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 



Bod č.17 - Návrh schválenia spôsobu a zámeru prenájmu majetku obce Veľká Ida pre 
pani Vilmu Horváthovú 
Poslanci prediskutovali žiadosť a trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov rozhodli, že časti 
pozemku parc. č. KN-C 3483, o výmere 15 m2 prenájmu pre Vilmu Horváthovú,  bytom Veľká 
Ida č. 256, z dôvodu hodného osobitného zreteľa  na dobu 15 rokov, za nájomné vo výške 19 
€/m2 za rok, za účelom umiestnenie plechovej garáže. 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.10 - Návrh na schválenie odmien pre poslancov a pre HK obce za I. polrok 2023 
Starosta obce Veľká Ida v súlade so zásadami odmeňovania  poslancov podľa VZN navrhol 
poslancom a členom komisií za I. polrok 2023 odmeny. Príloha č.7 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 1 - Mgr. Gabriel Lukáč, 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na návrh starostu obce, ktorý navrhol 40% zvýšenie za I.polrok 2023 za ich aktivitu na 
zastupiteľstvách a na obcou organizovaných podujatiach. 
 
Hlasovanie:  
Za: 4 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ladislav Veres  
Držal sa: 2 - Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na návrh starostu bolo odsúhlasené pre pána poslanca  OZ obce Veľká Ida Gabriela Knapa za 
kosenie obecného pozemku a za kvalitne vykonanú prácu 820€. 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na návrh starostu bolo odsúhlasené pre pána poslanca  OZ obce Veľká Ida Ladislava Veresa za 
kosenie obecného pozemku, ozvučenie a za kvalitne vykonanú prácu 778€. 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  



 
Na návrh starostu bolo odsúhlasené pre pána poslanca  OZ obce Veľká Ida Jána Rontóa 500€ 
za písanie zápisníc. 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na návrh zástupkyni starostu  Mgr. Gabriely Abošiovej bolo odsúhlasené pre pána Mgr. 
Kristiána Szaba člena Komisie kultúry, školstva a mládeže obce Veľká Ida 200€ za 
organizovanie lyžiarskeho zájazdu a za organizovanie týždenného zájazdu do družobného 
mesta Balatonszentgyörgy  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Na návrh starostu bolo odsúhlasené v súlade s § 18 c ods. 5 zákona SNR č. 369/1990 Zb. obecné 
zastupiteľstvo obce Veľká Ida odmena hlavnému kontrolórovi obce Veľká Ida pánovi Ing. 
Jaroslavovi Hospodárovi za I. polrok 2023 vo výške 30% z mesačného platu. 
Hlasovanie: 
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č. 11 - Dohoda o zmene vecného bremena medzi obcou a solfin a. s. 
Po preštudovaní výkresovej dokumentácie a vysvetlení starostom obce poslanci odsúhlasili 
dohodu o zmene vecných bremien zriadených Zmluvou o zriadení vecného bremena 
uzatvorenou medzi obcou Veľká Ida a spoločnosťou solfin a.s, ktorej predmetom je zrušenie 
a zánik vecných bremien zriadených Zmluvou o zriadení vecného bremena vo vzťahu k časti 
nehnuteľností vo vlastníctve spoločnosti solfin, a.s., a to konkrétne časti, ktorá tvorí 
novovytvorený pozemok parc. č. KN-C 3237/37 o výmere 160 m2. Príloha č.8 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Následne bol prerokovaný bod č.16 na žiadosť pani Lenky Nagyovej. 
Hlasovanie: 
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 



Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.16 - Návrh schválenia spôsobu a zámeru predaja majetku obce Veľká Ida pre pani 
Lenku Nagyovú 
OZ  predaj 23 m2 z pôvodného pozemku parc. č. KN-E 3468 o výmere 71 468 m2 za kúpnu 
cenu vo výške 5 €/m2  pre Lenku Nagyovú, rod. Kolesárovú Veľká Ida 131, 044 55 Veľká Ida. 
Hlasovanie: 
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Štefan Matusák, Ján 
Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Zo zasadnutia OZ Veľká Ida odišiel Mgr. Gabriel Lukáč o 18:05. 
 
Bod č.12 - Návrh na schválenie ponuky na realizáciu individuálnej bytovej výstavby od 
spoločnosti KKP Invest  s.r.o. 
Tento bod programu poslanci presunuli na ďalšie zasadnutie OZ. 
Hlasovanie: 
Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.14 - Správa  komisie  životného prostredie a výstavby 
Komisia prečítala svoju správu o návrhu výsadby stromov v intravilány obce Veľká Ida. 
(Príloha č. 9), ktorú poslanci zobrali na vedomie. 
Hlasovanie: 
Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č. 15 - Správa komisie verejného poriadku a rómskej problematiky  
V tomto bode programu poslanci boli oboznámení správou Komisie verejného poriadku 
a rómskej problematiky obce Veľká Ida, organizovaním podujatia Deň deti na športovom areáli 
dňa 24.júna. (Príloha č. 10) 
Hlasovanie: 
Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.18 - Žiadosť pani Dominiky Fakovej o súhlas  na odkúpenie  obecného pozemku -  
KN-C 3468/7 
Po prerokovaní žiadosti (Príloha č.11) poslanci OZ nevyhoveli žiadosti pani Dominiky 
Fakovej: 
Hlasovanie: 
Za: 0  



Držal sa: 1 - Štefan Matusák 
Proti: 4 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Návrh neprešiel.  
 
Bod č.20 - Žiadosť o dofinancovanie prevádzky ŠJ, návrh na odmeny  
Poslanci prerokovali žiadosť ZŠ Veľká Ida o dofinancovanie prevádzky ŠJ, návrh na odmeny 
pre pracovníkov, ktorí dali výpovede po prenájme kuchyne firme Rýchla rota. Na 
dofinancovanie bolo odsúhlasené vo výške 3 362,09 €, s ktorou sa majú dofinancovať 
preplatené dovolenky a odstupné zamestnankyniam školskej jedálne. (Príloha č.12) 
Hlasovanie: 
Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
OZ prerokovalo podľa predloženej žiadosti o odmeny bývalým zamestnankyniam ŠJ, poslanci 
vyjadrili názor, že je to v kompetencií zamestnávateľa. 
Hlasovanie: 
Za: 2 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Matusák,  
Držal sa: 3 - Gabriel Knap, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Proti: 0 
Návrh neprešiel.  
 
Bod č.21 - Žiadosť o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby  
Po preštudovaní žiadosti a prerokovaní, poslancom jednoznačne nebolo jasné, kto a načo 
použije mesačne zaplatené tieto finančné prostriedky. (Príloha č.13) 
Hlasovanie: 
Za: 0  
Držal sa: 0 
Proti: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 
Návrh neprešiel.  
 
Bod č.22 - Žiadosť Futbalovej Akadémie FC Košice o predĺženie nájomnej zmluvy 
Poslanci prerokovali žiadosť Futbalovej Akadémie FC Košice o predĺženie nájomnej zmluvy, 
ktorú schválili a vzhľadom na režijné náklady nájom zvýšili na 1350€/mesiac. Poslanec Ján 
Rontó mal otázku, či táto sumu vykryje náklady na kosenie, údržbu trávnika, na elektrickú 
energiu. Starosta obce odpovedal, že na výdaje táto suma nebude dostačujúca, ale na udržanie 
hodnoty majetku obce aspoň nebude treba vynaložiť väčšie výdavky. (Príloha č.14) 
Hlasovanie: 
Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Držal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.23 – Interpelácie poslancov 
Poslanec Ján Rontó upozornil na vyhoretý elektromer na futbalovom ihrisku pre osvetlenie 
ihriska 
Poslanec Ladislav Veres: 
- žiadal orezanie konára stromu na rohu reformovaného kostola,  
- zároveň požiadal o zatváranie miestneho parku pri Kaštieli na 22:00 



- obecnú hliadka nech upozorňuje hlavne deti, ktorí bránia do obchodných jednotiek a špatia 
okolie rozhadzovaním papierov 
Poslanec Gabriel Knap: 
- vedľa domu p. Mačingu nebezpečne vytrčiava zo zeme rúra 
- pred kultúrny dom či by sa nedali rozmiestniť lavičky na sedenie 
- kedy bude otvorené ihrisko pri kultúrnom dome 
 
Bod č.24 - Rôzne 
 
Bod č.25 - Záver 
Zasadnutie ukončil starosta obce Veľká Ida o 18:55. 
 
 
 
 
Overovatelia:  
 
 
.................................................      ............................................  
  Mgr. Gabriela Abošiová v.r                           Mgr. Vladimír Gladič v.r. 
 
 
Vo Veľkej Ide, dňa 21. 6. 2023 

 
..................................................  

    Peter Nagy v.r. 
       starosta obce Veľká Ida 

 
 


